
 
                              Z á p i s  z jednání  valné hromady Svazku obcí Drahanská vrchovina 

                                          konané dne 29.11.2021 na Obecním úřadě v Protivanově 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Přítomni : dle prezenční listiny (viz. příloha) 
Hosté :      Marie Pejřová – hospodářka,   
  

 
Program:           1.  Zahájení     

                            2.  Rozpočtová opatření 2021 
      3.  Vodné na rok 2022   
             4.  Rozpočet svazku na rok 2022 

        5.  Prodloužení Smlouvy o nájmu vodovodu   
                               6.  Návrh na změnu fondu 
   7.  Příkazní smlouva 
   8.  Schválení auditora svazku 

9.  Diskuse 
                                     10.  Závěr 
                                          
Bod 1 

Úvodem přivítal předsedající všechny přítomné zástupce obcí a hosty s konstatováním, že je 
valná hromada usnášeníschopná a přítomno je 14 členů, nepřítomní jsou omluveni. Poté 
seznámil s vyvěšeným programem, a protože se objevily nové podklady, navrhl předseda 
doplnění programu, jako bod č. 7 – Příkazní smlouva a bod č. 8 – Schválení auditora svazku. 
Jiná další doplnění nebyla předložena, nechal předsedající celý program schválit. Přítomní 
zástupci obcí jej schválili. 
Hlasování :   pro : 14 ,  proti :  0 ,  zdržel se:  0    
 
Následně předseda určil zapisovatelkou paní Pejřovou, navrhl návrhovou komisi –  Miroslav Hrstka a 
Marek Šmíd, za ověřovatele zápisu navrhl  Milana Marka a Petra Koláře. Předložené návrhy přítomní 
schválili. 
Hlasování :   pro : 14 ,  proti :  0 ,  zdržel se:  0    
 
Bod 2 
Hospodářka svazku paní Pejřová seznámila s provedenými rozpočtovými opatřeními 2,3,4 a 5, která 
v roce 2021 předseda svazku samostatně provedl. Valná hromada vzala tato opatření na vědomí. 
 
Bod 3 

Předsedající seznámil s návrhem vodného na rok 2022, které bylo vypočítáno provozovatelem MIS 
Protivanov.      
Navýšení je velmi vysoké, což je hlavně kvůli cenám energií, které razantně stoupají. Také předaná voda 
z VAS Boskovice je podražena. Celková cena by měla být navýšena o 11,43 Kč/m3. Předsedající uvedl, 
že je však potřeba ještě zvednout cenu minimálně o 1 Kč do fondu oprav, který máme nízký. Prostředky 
opět vyberou na MIS v rámci fakturace za vodu a následně odvedou na účet svazku formou nájmu. To 
se upraví v dodatku ke Smlouvě o nájmu a provozu vodovodu. V diskusi se pak zástupci na navýšení 
pro svazek o 1 Kč dohodli, takže celé vodné na rok 2022 by bylo 79,45 Kč/m3. Přítomní zástupci po 
projednání návrhu cenu vodného na rok 2022, ve výši 79,45 Kč/1 m3 schválili. 
Hlasování :   pro : 14 ,  proti :  0 ,  zdržel se:  0    
 
Bod 4 

Předseda uvedl, že není přítomen žádný ze zástupců provozovatele MIS, takže se pak může rozpočet 
změnit kvůli opravám vodovodu. 
Paní hospodářka seznámila s návrhem rozpočtu na rok 2022, který byl vyvěšen na úřední desce svazku 
obcí. Předseda otevřel diskusi, že je třeba projednat navýšení příspěvků jednotlivých obcí do fondu 
oprav, protože v loňském roce na to nebyli někteří připraveni. Po ujasnění dotazů a projednání návrhů 
se zástupci shodli na příspěvku od každé obce ve výši 40 000 Kč, jako investiční dotace na plán 



financování obnovy majetku svazku, a jako neinvestiční dotace na provoz svazku ve výši 10 000 Kč od 
každé obce, která je stejná, jako v předchozích létech. Poté zástupci projednali celý návrh rozpočtu na 
rok 2022 a celý jej schválili. 
Hlasování :   pro : 14 ,  proti :  0 ,  zdržel se:  0    
 

Bod 5 
Předseda seznámil o jednání s provozovatelem vodovodu a zástupcem MIS Protivanov, panem 
Vybíhalem, že k 30.6. 2022 končí schválená doba nájmu vodovodu a jeho správa. Aby měl svazek dost 
času na další kroky, bylo nutné ujasnit, zda má MIS Protivanov zájem vodovod dále provozovat i po 
tomto datu. Jak předseda informoval, pan Vybíhal uvedl, že zájem bude mít, ale musí si ve firmě MIS 
ujasnit, jak bude v budoucnu chod vypadat, jaké budou stavy zaměstnanců, a jak se firma bude dále 
řídit. Na toto rozhodnutí si požádal o prodloužení nájmu zatím o 1 rok, aby bylo vše jasné. Po sdělení 
těchto informací a krátké diskusi bylo přítomnými zástupci prodloužení Smlouvy o nájmu vodovodu a 
jeho správě pro MIS Protivanov do 30.6. 2023 schváleno. 
Hlasování :   pro : 14 ,  proti :  0 ,  zdržel se:  0    
 
Bod 6 

Jak ujasnil předseda, při prodeji z podílových listů uložených ve fondu Amundi Plus, ze kterých se pak 
financují investice svazku, byl upozorněn finančním poradcem v Komerční bance, že tyto dluhopisy 
jsou v posledním roce prodělkové a zřejmě se budou držet v mínusu i v dalším období. Doporučuje tedy 
svazku převézt svoje podíly do jiného fondu, do Amundi CR krátkodobý, kde by se investice měly aspoň 
minimálně zhodnocovat. Předseda uvedl, že dle výpisů je tato skutečnost pravdivá a navrhl, aby se tedy 
dluhopisy převedly do nového fondu. Valná hromada tento návrh schválila a Amundy CR dluhopisový 
PLUS se převedou do Amundi CR KRÁTKODOBÝ.  
Hlasování :   pro : 14 ,  proti :  0 ,  zdržel se:  0    
 
Bod 7 

V tomto doplněném bodě jednání informoval předseda, že je nutné udělat výběrové řízení na dodavatele 
prací na akci Vrt Niva, protože je to dražší zakázka. Z vlastní zkušenosti zná předseda firmu Miroslava 
Pilařová, která se touto činností zabývá, a oslovil jí s žádostí o nabídku. Paní Pilařová zaslala 
k projednání Příkazní smlouvu, kde by provedla výběrové řízení za částku 15 000 Kč. Valná hromada 
Příkazní smlouvu schválila a výběrové řízení na akci „Niva – vrt HN 1 posilový zdroj vody pro obec“ 
provede Mgr. Miroslava Pilařová, Lipová 126, 751 14 Dřevohostice. 
Hlasování :   pro : 14 ,  proti :  0 ,  zdržel se:  0    
 
Bod 8 
Ve druhém doplněném bodu programu se jedná o schválení auditora svazku. Protože současné 
auditorské firmě Johana Otrubová končí smlouva v polovině roku 2022, je třeba schválit auditorskou 
firmu na další období. Jak předseda uvedl, navrhuje prodloužení smlouvy s paní Otrubovou na 
provádění auditu svazku na 5 let. Zástupci obcí tento návrh schválili a na období do 31.12. 2026 bude 
provádět auditorskou činnost Ing. Johana Otrubová, Prostějovičky 124, 798 03 Prostějovičky. 
Hlasování :   pro : 14 ,  proti :  0 ,  zdržel se:  0    
  
Bod 9 

V diskusi projednali zástupci situaci o činnosti svazku. 
Předseda informoval o získání dotací na vrt Drahany, který se udělal, a kde je dostatečné množství vody, 
takže se bude pokračovat v následujících pracích. Na to bude navazovat i vrt Niva, kde se rovněž vyřizují 
dotace a bude se čerpat i na tyto práce. 
 
Bod 10 
Návrh na usnesení přečetl pan Hrstka a předseda valnou hromadu zakončil. 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Milan Marek   ……………………… 
 
     

Petr Kolář               ……………………… 


